

Licence No.
牌照編號
[regulation 26(4)]
[第 26(4) 條]

PHARMACY AND POISONS ORDINANCE

藥劑業及毒藥條例
(Chapter 138)
(第138章)

WHOLESALE DEALER LICENCE

批發商牌照

茲發出牌照予 of
(其地址為

is hereby licensed to sell or supply by wholesale dealing poisons and
pharmaceutical products at

以批發經營方式，在上述處所內銷售或供應毒藥及藥劑製品，

until the day of

直至

inclusive, subject to the conditions endorsed hereon.

(該日包括在內)，但須受本牌照上所批註的條件規限。

Dated this day of

日期：

Fee \$
牌費：

..... 代行
for Pharmacy and Poisons Board
藥劑業及毒藥管理局

CONDITIONS

條件

1. This licence only authorizes the holder to store pharmaceutical products and poisons at :
本牌照只授權持牌人將藥劑製品及毒藥存放於：
2. The person in charge of poisons/pharmaceutical products of the licence holder:
本牌照持有人的毒藥/藥劑製品負責人為：
3. The licence holder must not handle pharmaceutical products that require cold chain management.
牌照持有人不得處理須冷鏈管理的藥劑製品。
4. The licence holder must not handle advanced therapy products.
本牌照持有人不得處理先進療法製品。
5. This licence does not authorize the licensee to sell by retail or to dispense any prescription for poisons/pharmaceutical products.
本牌照並不授權持牌人以零售方式銷售或按照處方配發任何毒藥/藥劑製品。

Licence No.
牌照編號